

"An Act respecting the Naturalization of certain Aliens."

"An Act respecting the Marking of timber." (This Bill was read a third time.)

"An Act to amend the Insolvency Act of 1869."

**Mr. Keeler** said he had agreed to strike out the 1st and 4th clauses after consideration with the Minister of Justice.

"An Act respecting Official Assignees appointed under the Insolvency Act of 1864", from the Senate.

"An Act to amend the Law relating to the inspection of Raw Hides and Leather." (This Bill was read a third time and passed.)

"An Act to amend Section 142 of the Insolvency Act of 1869."

#### THE MANITOBA BILL—THE PREMIER'S ILLNESS

In reply to **Mr. Mackenzie**,

**Hon. Sir George-É. Cartier** said that owing to the illness of his worthy colleague, the Minister of Justice, the Manitoba Bill had not been taken up to-day, but he hoped the Premier would be well enough to-morrow (this day) to take his seat in the House. If not, the Bill would be taken up to-morrow.

**Hon. Mr. Holton**—Has the hon. gentleman no authentic information as to the real condition of the Premier? We would like to know, as there is a good deal of anxiety felt as to his condition.

**Hon. Sir George-É. Cartier**—He is not well enough to be taken from his office to his house, but is lying there asleep.

The House adjourned at 11:30 p.m.

«Acte relatif à la naturalisation de certains aubins.»

«Acte relatif aux marques apposées sur les bois de construction.» (Ce Bill a subi la troisième lecture.)

«Acte pour amender l'Acte de la faillite de 1869.»

**M. Keeler** dit qu'après consultation avec le ministre de la Justice, il consent à rayer les articles 1 et 4.

«Acte relatif aux syndics officiels nommés en vertu de l'Acte concernant la faillite, 1864, émanant du Sénat.»

«Acte pour amender la loi relative à l'inspection des cuirs et peaux crues.» (Ce Bill est discuté en troisième lecture et adopté).

«Acte pour amender la clause 142 de l'Acte de la faillite de 1869.»

#### BILL DU MANITOBA—MALADIE DU PREMIER MINISTRE

En réponse à **M. Mackenzie**,

L'honorable **sir George-É. Cartier** dit que, par suite de la maladie de son distingué collègue, le ministre de la Justice, le Bill portant sur le Manitoba ne sera pas mis à l'étude aujourd'hui; il espère, toutefois, que le premier ministre sera assez bien, demain, pour reprendre son siège à la Chambre. Sinon, le Bill sera étudié demain.

L'honorable **M. Holton**—L'honorable député ne pourrait-il pas nous renseigner sur l'état exact de la santé du premier ministre? Nous aimerions le savoir parce que nous sommes tous inquiets à son sujet.

L'honorable **sir George-É. Cartier**—Il n'est pas assez bien pour qu'on le transporte chez lui de son bureau où il dort présentement.

La séance est levée à 11 h 30 du soir.